
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 32, 1. og 2. april 2025 (2023 - 
2025)/ Oslo/Olympiatoppen 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Marco Elsafadi 
(bortsett fra sakene 258, 260, 261, 263, 264, 265, 266 og 267), Erik M. Unaas 
(bortsett fra sakene 253, 254, 255, 256, 257, 259, 262), Ole R. Jørstad, Mia 
Larsen Sveberg, Sebastian Henriksen, Sara Stokken Rott (bortsett fra sakene 
258, 260, 261, 263, 264, 265, 266 og 267), Astrid Strandbu, Elisabeth Faret, 
Åsmund Sæbøe, Kristin Kloster og Magnus Nedregotten (bortsett fra sakene 
258, 260, 261, 263, 264, 265, 266 og 267). 
 
Meldt fravær: Astrid Uhrenholdt Jacobsen. 
 
Fra administrasjonen: Else-Marthe Sørlie Lybekk, Finn Aagaard og Magnus 
Sverdrup (referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 32 (2023-2025), 1. april 2025,  
kl. 0900.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Ole Jørstad og Elisabeth Faret var inhabile i sak 267.  
 
 
 
 
 
 
 



Sak 253: Godkjenning av innkalling, sakliste, protokoll og referat  
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 31 (2023-

2025), 19. mars 2025.  
4. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 24. mars 2025, til 

orientering.  
 
 
Sak 254: Oppfølging av godt styresett-rapporten 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
1. visepresident og medlem av idrettsstyrets arbeidsgruppe for oppfølging av 
godt styresett-rapporten, Arne Bård Dalhaug, orienterte om gruppens 
oppfølging av saken siden styremøte nr. 31 (2023-2025), 19. mars 2025, ref. 
sak nr. 247, hvor følgende ble vedtatt: 
 
«Idrettsstyret ba arbeidsgruppen og generalsekretæren om å legge frem 
endelige forslag til hvilke anbefalinger fra Godt styresett-utvalget som skal 
behandles på idrettstinget til idrettsstyrets møte 1. -2. april 2025.» 
 
Arbeidsgruppen foreslo å fremlegge også anbefaling nr. 5 om styreplass for 
medlemmer av IPCs utøverkomité for diskusjon på idrettstinget. Idrettsstyret 
sluttet seg til dette forslaget. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok arbeidsgruppens innstilling til hvilke av 
anbefalingene fra Godt styresett-rapporten som skal behandles på 
idrettstinget 2025. 

2. Idrettsstyret vedtok de fremlagte forslagene til lovendringer, endringer 
av valgkomiteens instruks og forslag om evaluering av de tingvalgte 
organene (ref. NIFs lov § 3-4 (1) u), og fremmer disse for behandling på 
idrettstinget 2025. Dersom ikke annet er spesifisert, foreslås endringene 
å tre i kraft fra 2026. 

3. Idrettsstyret sluttet seg til arbeidsgruppens forslag til oppfølgingen av 
anbefalingene fra Godt styresett-rapporten som ikke trenger behandling 
på idrettstinget for å kunne iverksettes, og ba generalsekretæren om å 
komme tilbake til idrettsstyret med en plan for oppfølging av disse 
anbefalingene. 

 
 
 
 



 
Sak 255: Innkomne saker til idrettstinget 2025 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 
Idrettskretser og særforbund har sendt inn 25 forslag til idrettstinget, som 
idrettsstyret skal behandle.  
 
Etter styrets behandling av sak 237 i idrettsstyrets møte nr. 30 (2023-2025) og 
sak 244 i idrettsstyrets møte nr. 31 (2023-2025), gjenstår det å styrebehandle 
følgende innkomne forslag: 

• Forslag endring av § 2-17 (2) – Innlandet idrettskrets  
• Forslag endring av § 2-4 (1) - Innlandet idrettskrets  

 
• Endring av § 1-4 i Sanksjonsregelverk for Norges idrettsforbund og 

Olympiske komité – Norges Basketballforbund  
• Innføring av en søknadsbasert støtteordning for små idretters deltakelse i 

internasjonale mesterskap – Norges Curlingforbund  
• Opprettelse av medlemsombud for norsk idrett – Møre og Romsdal 

idrettskrets  
• Endring av NIFs lov §§ 3-4 (1) bokstav t) og 4-2 (1) og (2) – Norges 

Friidrettsforbund.  
• Norges gymnastikk og turnforbund – Tilskudd basert på medlemsantall 

skal representere alle medlemmer – Norges Gymnastikk- og Turnforbund  
• God styring i idretten: Verdibasert og målrettet- Norges Håndballforbund  
• Avvikende regnskapsår - Norges Skiforbund  
• Endring av § 10-4. Medlemskap i idrettslag – Oslo idrettskrets  
• Øke innsatsen for å utvikle mer breddeidrett i idrettslagene – Troms 

idrettskrets  
• Aktiv hele livet – Viken idrettskrets 

 
Idrettsstyret gjennomgikk alle de ovennevnte innkomne forslagene, og ga sine 
innspill og kommentarer. 
 
Forslaget fra Norges Skiforbund vedr. avvikende regnskapsår ble særskilt 
belyst fra administrasjonen, som pekte på følgende utfordringer ved å anvende 
annet enn kalenderår som rapporteringsgrunnlag: 

• At NIF har et forvaltningsansvar knyttet til å følge opp tilskudd fordelt til 
underliggende ledd og sørge for en forsvarlig forvaltning.  

• At majoriteten av tilskudd er fordelt basert på kalenderår.  
• At det ikke er ønskelig fra et forvaltningsperspektiv med ulike 

rapporteringskrav for ulike organisasjonsledd. 
 
 
 



Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok generalsekretærens forslag til idrettsstyrets uttalelser og 
ba generalsekretæren innarbeide disse i sakspapirene til idrettstinget 2025. 
 
 
Sak 256: Idrettstinget 2025 – forslag fra idrettsstyret 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 
Styret besluttet, i samsvar med generalsekretærens anbefaling, å foreslå 
følgende til idrettstinget: 

 
• Forslag til endring av NIFs lov § 3-4 (1) u) 
• Forslag til nytt (2) i § 6-3  
• Forslag til endring av NIFs lov § 11-1 
• Forslag til prosess for endringer i NIFs lov kapittel 14 
• Forslag til endringer i forretningsorden  
• Forslag til fullmakt til NIFs lovutvalg 
• Forslag til endringer i valgkomiteens instruks.  
• Forslag om å endre regler for opptak av nye særforbund. 
• Forslag til endring av NIFs lov § 2-11 

 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok å fremme forslag til idrettstinget 2025 i samsvar med 
generalsekretærens anbefaling og idrettsstyrets tilbakemeldinger i møtet. 
 
 
Sak 257: Idrettstinget 2025 – gjenstående avklaringer 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 
Idrettsstyret ble i møtet enige om å foreslå følgende til idrettstinget: 

• Som representanter til å underskrive protokollen: Richard Vogt, president 
i Norske Amerikanske idretter, og Berit Kalgraff, styreleder i Møre og 
Romsdal idrettskrets,  

• Som redaksjonskomité: Idrettsstyremedlem Erik Unaas, leder, Heidi 
Stenbock-Haakestad (president, Norges Cykleforbund), Runar Pålsrud 
(president, Norges Friidrettsforbund), Inger Lilleby Fløgum (styreleder, 
Innlandet idrettskrets) og Odd Martin Iversen Holsbø (styremedlem, 
Finnmark idrettskrets). 

• At BDO fortsetter som NIFs revisor og at idrettsstyret gis fullmakt til å 
fastsette BDOs honorar. 

• At NIF deltar i De olympiske leker og De paralympiske leker Milano og 
Cortina 2026. 

• Forslag til retningslinjer for fordeling av de midler som er til disposisjon 
for NIF. 



 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok å fremme forslag til idrettstinget 2025 i samsvar med 
generalsekretærens anbefaling. 
 
 
Sak 258: Oppfølging av vedtak fra idrettstinget 2023 - Tiltak mot 
økonomiske barrierer 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 
Siden idrettstinget i 2023, har denne saken hatt følgende forankringspunkt i 
organisasjonen: 

• Ledermøtet 2024: Førsteutkast lagt frem for diskusjon. 
• Ledersamling november 2024: Struktur og prioriteringer presentert. 
• Høring januar-februar 2025: 20 høringsinnspill (fra ti idrettskretser, syv 

særforbund og tre idrettsråd). 
 
I styremøte nr. 31 (2023-2025), 19 mars 2025, ble et nytt utkast, med 
innarbeidede høringsinnspill presentert. Idrettsstyret gav sine innspill, og disse 
er nå søkt innarbeidet i forslaget til tiltaksplan. Dette gjaldt særlig et tydeligere 
forslag til oppfølging av tiltaksplanen etter idrettstinget 2025. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok den fremlagte tiltaksplanen og at den legges frem for 
behandling på idrettstinget 2025. 
 
 
Sak 259: Søknader om opptak som særforbund i NIF 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre. 
 
Søknad fra Norges E-sportforbund: 
Norges E-sportforbund (NESF) fremmet 21.1.2025 søknad om opptak som 
særforbund i NIF. Forbundet fremmet også en søknad til NIF i 2021, men valgte 
da å trekke søknaden før idrettstinget. 
 
Når generalsekretæren innstiller på at søknaden ikke skal sendes til behandling 
på idrettstinget 2025,  begrunnes det blant annet i følgende forhold: 

• Idrettens etiske normer. 
• IOCs etiske krav til e-sport. 
• At kommersielle aktører skal kunne være medlemmer i forbundet. 
• At organiseringen av enkelte digitale idrettsspill naturlig skal kunne ha 

tilhold i et særforbund og ikke i et eget e-sportforbund. 



• At det i stor grad er spillutviklerne selv, og kommersielle aktører, som 
organiserer e-sportkonkurranser i de spillene som omfattes av NESFs 
søknad. Etter generalsekretærens vurdering er ikke NESF i en posisjon 
som innebærer at de er den organisasjonen i Norge som i hovedsak 
organiserer konkurranser i de spillene som omfattes av søknaden.   

• Uklar internasjonal organisering. 
 
Idrettsstyret anser ikke at søker oppfyller medlemsvilkårene som særforbund i 
NIF, og idrettsstyret fremmer derfor ikke søknaden til idrettstinget 2025. 
 
Søknad fra Norsk Karateforbund 
Det ekstraordinære idrettstinget høsten 2023 behandlet en søknad om opptak 
av Norsk Karateforbund som særforbund i NIF. Idrettsstyret fremmet søknaden, 
men innstilte på at idrettstinget ikke skulle innvilge medlemskap. Idrettstinget 
støttet idrettsstyrets innstilling og vedtok med 133 mot 16 ikke å innvilge 
søknad om medlemskap fra Norsk Karateforbund.   
 
Det er kort tid siden søknaden ble behandlet av idrettstinget, og idrettsstyret 
ser ikke at det er forhold som tilsier at idrettstinget bør vurdere en 
opptakssøknad på annen måte enn i 2023.   
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret fremmer ikke søknaden fra Norges E-sportforbund om 
opptak som særforbund i NIF for behandling på idrettstinget 2025.  

 
2. Idrettsstyret fremmer ikke søknaden fra Norsk Karateforbund om opptak 

som særforbund i NIF for behandling på idrettstinget 2025. 
 
 
Sak 260: Rapport fra idrettsrådutvalget 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Idrettsrådsutvalget leder, idrettsstyremedlem Erik Unaas, orienterte fra 
utvalgets arbeid. 
 
I vedtaket i sak nr. 18.10 på idrettstinget i 2023, ble idrettsstyret bedt om å 
nedsette et representativt utvalg for å vurdere alternative former for 
finansiering av idrettsrådene. Resultatet av arbeidet skulle legges fram for  
idrettstinget 2025.  
 
Utvalgets anbefalinger er som følger: 

• Prøveordningen med 5 % av LAM til drift og felles tiltak i idrettsråd bør 
iverksettes til en permanent løsning. 

• Kravet om kommunalt bidrag tilsvarende LAM-summen bør fjernes. 



• Muligheten for å sette av inntil 10 prosent av LAM til formålet kan 
foreslås. 

• På sikt kan det vurderes å dekke en andel av idrettsrådenes kostnader 
over post 1-midlene, dersom man lykkes med å utvide rammen. 

 
Når det gjelder det ovennevnte punkt 1, så understreket idrettsstyret at en slik 
ordning må gjelde inntil 5% av LAM. 
 
Idrettsstyret uttrykte en grad av skepsis til de øvrige anbefalingene, men sluttet 
seg anbefalingen om at generalsekretæren kan komme tilbake til med en plan 
for oppfølging av rapporten. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok rapporten fra Idrettsrådutvalget til orientering. 
2. Idrettsstyret ba generalsekretæren om å komme tilbake til Idrettsstyret i 

styremøtet 18. juni 2025 med et forslag til videre oppfølging av 
rapporten. 

 
 
Sak 261: Arbeidet med nye terskelverdier for opptak av særforbund – 
konsekvenser for særforbund som havner under terskelverdiene 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 
Ett av de seks prinsippene som ble vedtatt på idrettstinget 2023 i sak 15.1 er 
som følger:     
 
"Behov for nye terskelverdier for opptak av særforbund og mulige 
konsekvenser for særforbund som faller under terskelverdiene, skal utredes 
frem mot idrettstinget i 2025."    
 
To saker foreslås blir fremmet for idrettstinget 2025: 

• Opptakskriteriene endres – fra "medlemmer" til "aktive medlemmer" 
(terskelverdien på 1500 beholdes)  

• Lovendring som gir idrettsstyret myndighet til midlertidig å ta opp nye 
særforbund dersom dette kreves som følge av NIFs forpliktelser som 
nasjonal olympisk eller nasjonal paralympisk komité.   

 
Når det gjelder konsekvenser for særforbund som er tatt opp, men som havner 
under dagens terskelverdi (1500), har idrettsstyret vedtatt at 
generalsekretæren skal komme tilbake til idrettsstyret med et forslag om 
hvordan arbeidsgruppens anbefalinger kan implementeres. Dette skal omfatte 
økonomiske konsekvenser for eksisterende særforbund som havner under 
terskelverdiene, samt arbeidet med en revidering og oppdatering av 
definisjonen av gren og idrett.   



 
Dette er en beslutning som potensielt kan få store konsekvenser for enkelte 
særforbund. Det vil derfor være behov for en mer grundig gjennomgang av 
dette saksforholdet. Idrettsstyret sluttet seg til at dette er noe som skal gjøres i 
løpet av neste tingperiode, og at eventuelle konsekvenser som krever 
behandling av idrettstinget, da vil kunne behandles av idrettstinget i 2027.    
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vil frem mot idrettstinget i 2027 vurdere konsekvensene for 
særforbund som havner under terskelverdiene for opptak av særforbund. 
 
 
Sak 262: Ekstra styremøte 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren innkalle til et digitalt styremøte 7. mai 2025. 
 
 
Sak 263: Evaluering av retningslinjer for bruk av simulert høyde 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder for fag og FOU ved Olympiatoppen, John Anders Bjørkøy, orienterte 
videre. 
 
I 2021 opphevet idrettstinget norsk idretts forbud mot opphold i simulert høyde.  
Det ble utarbeidet retningslinjer for å sikre trygg og forsvarlig bruk, samt 
avklare ansvarsforhold. Disse skulle evalueres i løpet av tingperioden. 
 
Olympiatoppen har gjennomført en evaluering, som blant annet viser simulert 
høyde i liten grad blir brukt. Olympiatoppen kjenner per i dag ikke til noen 
toppidrettsutøvere som systematisk bruker dette. Olympiatoppen er ikke kjent 
med at andre land praktiserer regelverk innen simulert høyde. 
 
I 2021 opphevet idrettstinget forbudet mot bruk av simulert høyde i norsk idrett. 
På samme idrettsting ble det vedtatt retningslinjer for å sikre trygg og forsvarlig 
bruk av simulert høyde. Olympiatoppen har utarbeidet faglige råd basert på 
forskning, erfaringer, og internasjonale referanser og oppdaterer disse når ny 
kunnskap foreligger. Idrettsstyret mener retningslinjene bør kunne endres 
dersom faglige tilrådninger tilsier dette, og at det er uhensiktsmessig at 
eventuelle endringer i retningslinjene må løftes til idrettstinget for behandling. 
Idrettsstyret foreslår derfor at det gis fullmakt til idrettsstyret til å foreta 
eventuelle endringer i retningslinjene. 
 
 



 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok generalsekretærens evaluering av retningslinjene for bruk av 
simulert høyde til orientering, og ba om at det legges frem en sak for 
idrettstinget 2025 hvor idrettsstyret ber om en fullmakt til å gjøre eventuelle 
endringer i retningslinjene. 
 
 
Sak 264: Organisering av antidopingarbeidet 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 
Etter WADA-koden (WADC) skal det være en nasjonal antidopingorganisasjon 
(NADO) som har ansvaret for blant annet domsfunksjonen i dopingsaker. WADC 
forutsetter blant annet uavhengighet mellom påtalefunksjonen og 
domsfunksjonen, og at ankeinstansen skal være institusjonelt uavhengig. Det er 
NADOen som er ansvarlig for at det er nasjonale strukturer som ivaretar dette.   
Antidoping Norge (ADNO) har, som norsk NADO, ikke påtatt seg dette ansvaret, 
noe som gjør at NIFs domsorganer fortsatt behandler saker om brudd på 
antidopingregelverket. Kultur- og likestillingsdepartementet har imidlertid 
igangsatt et lovarbeid for å regulere antidopingområdet som er tenkt også å 
innbefatte en regulering av et domsorgan opprettet av myndighetene.   
 
Idrettstinget i 2023 vedtok følgende: 

1. Med henvisning til vedtak i sak 18.12 fattet av Idrettstinget 2021, skal 
Idrettsstyret i tingperioden i samarbeid med Antidoping Norge fortsette å 
arbeide for at det etableres en nasjonal lov på antidopingområdet, 
herunder etablering av en domsfunksjon i dopingsaker som er uavhengig 
av idretten og Antidoping Norge. Dette skal sikre en tydelig rolle- og 
ansvarsdeling i antidopingarbeidet på nasjonalt nivå i samsvar med World 
Anti-Doping Code   

 
2. Dersom en lov som sikrer dette ikke fremmes for Stortinget i 

tingperioden, skal Idrettsstyret konsultere Antidoping Norge som 
nasjonal antidopingorganisasjon og fremme et forslag til Idrettstinget 
2025 som ivaretar punkt 1. 

 
Det foreligger fortsatt ingen lov som er fremmet for Stortinget.  
 
Idrettsstyret sluttet seg til at det skal arbeides for at det etableres en nasjonal 
lov på antidopingområdet, som skal sikre en tydelig rolle- og ansvarsdeling i 
antidopingarbeidet på nasjonalt nivå i samsvar med WADC, og at idrettsstyret 
kan gi samtykke til at ADNO får benytte NIFs domsorganer ut 2026. Dersom 
domsfunksjonen kan ligge i NIF etter ikrafttredelse av WADC 2027, kan 
idrettsstyret utvide dette samtykket. 



 
Vedtak: 
Idrettsstyret fremmer følgende forslag til idrettstinget 2025:  
 

1. Med henvisning til vedtak i sak 18.12 fattet av idrettstinget 2021 og i sak 
17.35.2 fattet av idrettstinget 2023, skal idrettsstyret arbeide for at det 
etableres en nasjonal lov på antidopingområdet, som skal sikre en tydelig 
rolle- og ansvarsdeling i antidopingarbeidet på nasjonalt nivå i samsvar 
med World Anti-Doping Code (WADC).  

2. Idrettsstyret kan gi samtykke til at Antidoping Norge får benytte NIFs 
domsorganer ut 2026. Dersom domsfunksjonen kan ligge i NIF etter 
ikrafttredelse av WADC 2027, kan idrettsstyret utvide samtykket. 

 
 
Sak 265: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
IOC-styremedlem og idrettsstyremedlem, Kristin Kloster, orienterte om 
valget av Kirsty Coventry som ny IOC-president. Coventry har vært IOC-
medlem siden 2013, medlem av IOCs utøverkomité fra 2013 til 2021, og 
leder av denne komiteen fra 2018 til 2021. Videre har hun vært 
styremedlem i IOC fra 2018 til 2021, og utøverrepresentant i WADA fra 
2012 til 2021 og medlem av WADAs utøverkomité fra 2014 til 2021. 
 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte idrettsstyret 
om NIFs årlige internasjonale samling. Samlingen ble gjennomført 25. 
mars 2025, og hadde blant annet bli eksterne bidrag fra 
Utenriksdepartementet og NORAD. Sentrale temaer var diplomati, 
gjennomslag og globale utfordringer, menneskerettigheter og store 
idrettsarrangement, og betraktninger rundt ny IOC-president. 

 
b) Idrettsgalla 

Generalsekretæren orienterte idrettsstyret fra det siste eiermøtet for 
Idrettsgallaen.   

 
c) Idrettspolitisk arena og nettverkssamling for unge ledere under 

idrettstinget 2025 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om at på bakgrunn av vedtak 
13.19. fra idrettstinget 2019, oppfølging av vedtak 18.17 fra idrettstinget i 
2023, samt vedtak 44 i styremøte nr. 5 (2023-2025), 12. oktober 2023, 
så har NIF har sendt ut invitasjon til idrettspolitisk arena og 
nettverkssamling for styremedlemmer og øvrige ledere mellom 15-26 år i 
idrettsorganisasjonen. Dette vil finne sted før og under idrettstinget 
2025.  

 



d) Special Olympics World Winter Games 2025 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om den norske deltakelsen i 
Special Olympics World Winter Games 2025 i Torino (8. til 15. mars). Det 
vises for øvrig til orienteringssak 239 d) i styremøte nr. 20 (2023-2025), 
6. mars 2025.  

 
e) Idrettens Hus 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om at prosjektet «Idrettens Hus 
2024» ble gjennomført til avtalt kvalitet, kostnad og tid. Det er fortsatt 
noen mindre prosjekter som skal gjennomføres og som er relatert til 
prosjektet Idrettens Hus. Dette gjelder blant annet oppgradering av 
ytterligere to møterom i 2. og 3. etasje i Dråpen. 
 
Prosjektets styringsgruppe har nå avsluttet sitt arbeid. 
 

f) Spillemiddelsøknaden 2026 
Leder samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, og 
seniorrådgiver Torstein Busland, orienterte om den planlagte prosessen 
for arbeidet med spillemiddelsøknaden for 2026.  
 
Generalsekretæren vil fremlegge en vedtakssak for behandling i 
styremøte nr. 33 (2023-2025), 7. mai 2025, om spillemiddelsøknaden. 

 
g) Informasjonskampanje – spillpolitikk 

NIFs kommunikasjonssjef Finn Aagaard, orienterte idrettsstyret om det 
strategiske informasjonsarbeidet NIF har gjort for å sikre dagens 
pengespillmodell. Dette har vært et omfattende arbeid, med fokus på 
presentasjon av korrekte fakta og arbeid inn mot de politiske partiene. 

 
 
Sak 266: Eventuelt 
Det forelå ingen saker til behandling under «Eventuelt». 
 
 
Sak 267: Idrettstinget 2025 – styrets innstilling til ny valgkomité 
Idrettspresidenten innledet til saken. 
 
Idrettsstyremedlemmene Ole Jørstad og Elisabeth Faret fratrådte møtet under 
behandlingen av denne saken. 
 
I henhold til NIFs lov § 3-4 (1) u) skal idrettstinget velge NIFs valgkomité. 
Idrettsstyret innstiller på medlemmer til valgkomiteen etter forslag fra 
særforbund og idrettskretser. 
 



Følgende er på valg i 2025: 
• Nestleder (2025-2029) 
• Etter forslag fra særforbund:  

o To medlemmer (2025-2029) 
o Ett varamedlem (2025-2029) 
o Et suppleringsvalg for et ordinært medlem (2025-2027) 

• Etter forslag fra idrettskretser:  
o To medlemmer (2025-2029) 

 
Medlemmer av idrettsstyrets arbeidsgruppe for innstilling til ny valgkomité i NIF, 
Sara Stokken Rott og Marco Elsafadi, orienterte idrettsstyret om sitt arbeid. 
 
På bakgrunn av arbeidsgruppens innstilling, samlet idrettsstyret seg om å 
innstille følgende personer til NIFs valgkomité: 
 

• Nestleder: Rebecca Hansen, Norges Luftsportforbund (gjenvalg) 
• Medlem: Elisabeth Faret, Norges Ishockeyforbund/Rogaland idrettskrets 
• Medlem: (Supplering) Idun E. Stavang, Norges Studentidrettsforbund 
• Medlem: Marius Gisvold, Oslo Idrettskrets (gjenvalg) 
• Medlem: Anita H. Engh, Viken Idrettskrets 
• Medlem: Arnt Abrahamsen, Agder Idrettskrets 
• Varamedlem: Andrea Fjellgård, Norges Squashforbund (gjenvalg) 

 
Av de fire medlemmene (to medlemmer, ett suppleringsvalg og ett 
varamedlem) som skal være innstilt etter forslag fra særforbund, er kun ett 
medlem, ett suppleringsvalg og ett varamedlem innstilt etter forslag fra 
særforbund.  

 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok arbeidsgruppens innstilling til kandidater til NIFs 
valgkomité. 
 
 
 
 
 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 3. april 2025. 
 
Neste ordinære styremøte er 7. mai 2025. 
 
 

 



 

 


